
 
 
 
 

Övriga eventuella ärenden 
Välfärdsområdesstyrelse 17.02.2025 § 38 

Enligt 161 § i Österbottens välfärdsområdes förvaltningsstadga avgörs ärendena vid ett 
sammanträde på föredragning av en tjänsteinnehavare. Enligt 160 § i förvaltningsstadgan 
kan organet om föredraganden föreslår eller om en ledamot framställer ett understött 
förslag med majoritetsbeslut ta upp till behandling ett ärende som inte nämns i kallelsen till 
sammanträde. 

Under denna paragraf kan man exempelvis delge information, upplysa om ärenden, väcka 
motioner och ställa frågor. 

   

Beslut: 
Styrelseledamot David Pettersson ställde följande frågor: 
1. Kommer någon representant från Regionförvaltningsverket till styrelsen och diskuterar 
samarbetet. 
2. Fimlabs verksamhetsändringar och information om dem? 
3. Har Solhörnan från och med 1.1.2025 blivit gemenskapsboende? 
4. Hur förbättras servicen genom att samtalen som kunder ringer bandas in? 
 
Styrelsemedlem Mervi Rantala ställde en fråga om vilka RAI-anvisningar området har, där 
det står att RAI-besömningar måste göras i hemmamiljö, även om en klient ligger på en 
avdelning. 
 
Styrelsen tog del av frågorna och tjänsteinnehavarna svarar vid behov vid kommande 
lägesbilder på frågorna. 

 


